



Styrelsemöte 10-12, 9 juli, Bygdegården

På plats: Staffan, Jonas, Louise , Molly, Yngve, Gunilla, Lars, Sylve, Bo

§1 Föregående protokoll

Godkännes

§2 Återkoppling avvikelseanmälan

Heby kommun har gett positivt svar per mail 9/7 enligt nedan:

Jag vill meddela att Heby kommun har påbörjat hanteringen av avvikelseanmälan. Heby kommun kommer att ha ett möte med Länsstyrelsen och Vattenmyndigheten gällande avvikelserna, och mötet kommer att genomföras efter semestertider. Heby kommun återkommer till er om hur kommunen hanterar avvikelserna. Återigen, stor tack för deltagande på vattenkonferensen! Lina Salomonsson, Miljöstrateg.

§3 Vattenkonferensen

Överlag bra återkoppling, bra blandning på folk från olika verksamhetsområden (politiker, myndigheter, forskning, enskilda, Västervik). Det är positivt att de olika parterna möts. Vad gör vi (samordnat) härnäst? LONA-verksamhet, kan gemensam ansökan anordnas? För vissa aktörer är resursfrågan viktig, t.ex. i Heby kommun, utöver de rent ekonomiska aspekterna. Louise lyfte exemplet "Blå innovation" som flera parter är med i men Heby kommun inte hade resurser att delta i.

§4 Planering årsmöte

Inbjudan och dagordning måste sättas, Jonas sätter ihop detta till 16 juli med hjälp av Staffan. Fiskeföreningen har avstämningsmöte samma dag - detta kan eventuellt läggas till i dagordningen för årsmötet.

Förslag på programpunkter: Molly kontaktar Ann-Mari Sundgren (näringslivsstrateg) som kanske kan hålla en presentation om detta. Ev. från mälardalens vattenvårdsförbund som pratar om deras aktiviteter. Uppdatering om regleringsfrågan, Agnes kan eventuellt göra detta.

Landsbygdsstrategen, Kerstin G, på Heby kommun som kanske kan prata (kollega med Ann-Mari).

Presentation av ekoklippning och markägarnas egna åtgärder. Illustrationen av Agenda 2030 gentemot enskilda åtgärder som Louise tidigare arbetat fram är ett gott exempel.

Viktigt att vi jobbar både med systemet och enskilt - genom enskilda arbeten kan man visa på goda exempel och inspirera, samtidigt är det viktigt att systemet stödjer detta.

§5 Arbetsgrupperna

Ekonomi

Bokföringen överlämnad till Anna. Medlemsförteckningen är genomgången. Årsberättelsen skrivs av Staffan under veckan.

Valberedningen

Börje har fått förhinder. Merja Runeklev och Veronica Lund är suppleanter. I stort försöker vi behålla nuvarande styrelse även nästa år, men samtidigt försöka få in nya aktiva medlemmar. Bosse nämde någon nyinflyttad, Jonas påpekade att det på vassklipparmötet fanns en del engagerade själar. Staffan antecknade de namn som nämndes.

Näckrosgruppen

Funkar bra enligt Tom, men Jonas nämner problem med mailfunktionen i systemet. Ny klippardag på Fredag 14/7 ca 14-16 som man får boka så kan man ha mer hands-on träning.

Informationsgruppen

Jonas tänker sig att uppdatera hemsidan/utskick kommande veckor för att öka synligheten och få fler näckrosklippare. Man borde följa upp vattenkonferensen på något sätt. På nyhetsredaktionerna finns sommarvikarier som kan vara mer hungriga. Jonas skriver ihop en text och skickar in.

Fågeltornet

Arild har skickat in en ansökan till Sala sparbanks miljonen (ansökan på 350 kSEK). På Bysidan, ungefär nedanför travbanan.

Aktivitetsgruppen

Jonas känner ett gäng som springer runt sjön ibland, man skulle kunna anordna ett lopp. Frågan om det behövs sjukvårdare etc på plats om det blir för formellt. Eventuellt få till det nästa år, men ett bra förslag.

Regleringsgruppen

Avvaktar svar från konsulten (Petter) och juristen (Agnes).

Fiske

Provfiske (15-17/8, nät på tisdag, vittjas på onsdag osv), info tas upp på årsmötet. Man får ta upp gäddor, troligen är det bra för sjön, men detta får man reda på bättre efter provfisket. Boende för 2 personer behövs. Artbestämning och räkna fisk kan vara en rolig barnaktivitet.

§6 Övrigt

Inget antecknat.

§7 Nästa möte

Årsmöte 6 augusti 13-15.

Vid protokollet: Mattias Karlsson